

《单词百科:immigrants是什么意思?immigrants怎么发音?immigrants的解释和用法》

英语单词immigrants是什么意思?immigrants怎么读?immigrants怎么发音?简答网为您整理了immigrants的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



immigrants怎么读

immigrants的读音:[ˈ ɪ m ɪ ɡ r ə n t s]

immigrants的意思

1、n.移民(immigrant的名词复数);

immigrants的相关词组

1、illegal immigrant 非法入境者;

2、immigrant worker 民工，农民工，；

3、immigrant visa [法] 移民签证；

immigrants的双语例句

1、The immigrants seemed to be immune to the threat.

如果把这种恐吓比作一种病毒的话,他们对它免疫.

2、In some cases, the immigrants and emigrants have been the same persons.

在某些情况下,入境者与出境者乃是同一批人.

3、We closed the door to haitian immigrants.

我们不允许海地人迁移进来.

4、Internal immigrants have serious problems in infectious diseases and health service utilization.

流动人口在传染病发病和卫生服务利用等方面存在严重问题.

5、DENG Aiyin ping illegal immigrants an inferior race, Road from its great cause of risk.

邓艾偷渡阴平,正是以次道之险而成其大业.

6、That so large quantity immigrants reclaimed undeveloped land in Ordos seriously destructed the environment there.

如此多的农业人口移垦此地,造成了对环境的巨大破坏.

7、There is no choice , Ivan says , but to use illegal immigrants and pay off the police.

酗酒是另一件让雇主头疼的事.

8、By 1927 , some six million Chinese immigrants had arrived but not all settled down in Singapore.

到了1927年,大约有600万名华人已经来到了新加坡.

9、In 1997, 19584 illegal immigrants were apprehended and repatriated, compared with

24408 in 1996.

年内, 共有19584名非法入境者被逮捕和遣返原居地, 而一九九六年则有24408名.

10、Investor immigrants are required to have net assets of \$ 800, 000.

投资移民目前必须拥有800, 000加币的净资产.

11、Study of Ningpo Immigrants (1843-1937)

上海的宁波人研究 (1843-1937)

12、Considerable effort also goes into detecting and prosecuting immigration law offenders, and removing illegal immigrants.

此外,该处也致力侦查和检控违反入境法例者, 以及把非法入境者遣返原居地.

13、Illegal workers were either illegal immigrants or visitors who breached their condition of stay.

非法劳工可能是非法入境者,也可能是违反逗留条件的访客.

14、At the end of 1997, there were 1161 Vietnamese illegal immigrants in Hong Kong.

一九九七年底时, 滞港的越南非法入境者人数有1161名.

15、During the year, seven Ex-China Vietnamese Illegal Immigrants (ECVIIs) were returned to the Mainland.

年内, 共有7名从内地来港的越南非法 入境者 被遣返内地.

以上是简答网为您整理的immigrants怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/immigrants>